
Protokół Nr 10/11
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

w dniu 7 listopada 2011 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101.
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 14.00, zakończono o 15.25.
Przewodniczył: Jadwiga Bieniusiewicz -Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji - wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji - zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie skargi Janiny Hołownia na Dyrketora ZGKiM.
4. Rozpatrzenie skargi Tadeusza Martens na Dyrektora ZGKiM.
5. Rozpatrzenie skargi Marzanny Dowgiert na Dyrektora ZGKiM.
6. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Radny W.Januszkiewicz zgłosił wniosek o wprowadzenie jako pkt. 3 punktu dotyczącego
odwołania Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Komisja 4 głosami "za" przy 3 "wstrzymujących się przyjęła wniosek.
Przewodnicząca poddała pod głosowanie całość porządku posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.
Komisja obradowała wg. następującego porządku posiedzenia.

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Odwołanie z funkcji Zastępcy Przewodniczacego Komisji Radnego Wojciecha

Januszkiewicza.
4. Rozpatrzenie skargi Janiny Hołownia na Dyrketora ZGKiM.
5. Rozpatrzenie skargi Tadeusza Martens na Dyrektora ZGKiM.
6. Rozpatrzenie skargi Marzanny Dowgiert na Dyrektora ZGKiM.
7. Wolne wnioski.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.
Ad.3
Odwołanie z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji Radnego Wojciecha
Januszkiewicza.
Radny Januszkiewicz poprosił komisję o zaakceptowanie jego prośby i przyjęcie rezygnacji z
funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Komisja 5 głosami "za" przy l "przeciw" i l "wstrzymującym się" przyjęła rezygnacje
radnego Januszkiewicza z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Komisji.
Ad.4



Rozpatrzenie skargi Janiny Hołownia na Dyrektora ZGKiM.
Skarżąca Pani Janina Hołownia przedstawiła swoją sytuacje twierdząc że wielokrotnie było
zgłaszane że do jej mieszkania przedostają się zapachy od sąsiadki. Dodała również że w tej
chwili sąsiadka wykonuje remont w kuchni i nie odczuwalny jest zapach od pewnego czasu.
Przewodnicząca Komisji J.Bieniusiewicz zapytała skarżącą że skoro nie odczuwalny jest
zapach to znaczy że skarga stała się bezprzedmiotowa.
Radny S.Sawicki zaproponował aby Pani Hołownia podłączyła się do innego kanału niż
sąsiadka i problem powinien zniknąć.
Dyrektor ZGKiM P. A.Jackiewicz wyjaśnił, że oczywiście, jeśli Pani Hołownia wyrazi taka
chęć to zostanie podłączona do innego kanału.
Przewodnicząca zaproponowała uznać skargę za bezprzedmiotową.
Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezprzedmiotowa.
Ad.S
Rozpatrzenie skargi Tadeusza Martens na Dyrektora ZGKiM.
Dyrektor ZGKiM AJackiewicz wyjaśnił, że Dyrektor ZGKiM nie przydziela mieszkań.
Zgodnie z uchwałą z XV/l 03/2007 r. robi to społeczna Komisja Mieszkaniowa. Dyrektor
ZGKiM sprawdza tylko pod względem spełnienia warunków zgodnie z uchwałą Rady
Miejskiej. Takie wnioski są przedstawiane Społecznej Komisji która tworzy listę do
przydziału mieszkań. Ale umieszczenie na liście nie stanowi o natychmiastowym przydziale
mieszkania ze względu na bardzo ubogi zasób lokali do przydziału. W tym roku nie uwolniło
się żadne mieszkanie i z poprzedniego roku mamy listy nie zrealizowane.
Skarżący Pan Tadeusz Martens powiedział, że jeśli ktoś składa taki wniosek to powinna
komisja przyjść i sprawdzić w jakich warunkach rodzina mieszka. 8 lat temu byłem u
Dyrektora i mówił że 11 rodzin jest na liście w tym roku jest dalej 11 rodzin.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że jest to skarga nie na Dyrektora ale na Komisje Społeczną.
Przewodnicząca Komisji zaproponowała uznać skargę za bezzasadną gdyż przydział
mieszkań nie leży w kompetencji Dyrektora ZGKiM.
Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek.

Ad.6
Rozpatrzenie skargi Marzanny Dowgiert na Dyrektora ZGKiM.
Skarżąca Pani Marzanna Dowgiert powiedziała, że zachowanie dyrektora było
niedopuszczalne gdyż parę dni po pochowaniu matki dostała nakaz opuszczenia mieszkania.
Dyrektor AJackiewicz wyjaśnił, że to nie powinno być przedmiotem rozpatrywania przez
Komisje Rwizyjną. Sprawa opuszczenia mieszkania jest zgodna z prawem gdyż nikt z osób
mieszkających z ze zmarłą nie spełniała warunków do przejęcie tego mieszkania. A takie
oszczerstwa jak są w skardze zapisana nie powinny być publikowane.
Radny S.Sawicki potwierdził, że niestety ale w ciągu 14 dni musi zostać mieszkanie
opróżnione a Pan Dyrektor powinien przeprosić za swoje zachowanie.
Dyrektor A.Jackiewicz przeprosił Panią Dowgiert ale podkreślił ze tego typu sprawy nie
powinny wychodzić na forum publiczne.
Przewodnicząca Komisji zaproponowała aby uznać skargę za bezzasadną.
Komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną.

Ad.?
Wolne wnioski.
Na tym~~enie Komisji zakończono.
Protok' ała
Joann orzeniewska

Przewodniczyła
Jadwiga Bieniusiewicz
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